
Giresun Ticaret Borsası, 
Karadeniz Fındık Mamulle-
ri ve İhracatçıları Birliği’nin 
2019-2020 fındık sezonu 
ihracat verilerini yayımladı. 
Buna göre, 1 Eylül 2019- 2 
Ağustos 2020 arasında 
geçen 48 haftalık dönem-
de 331 bin 65,9 ton fındık 
ihraç edilerek 2 milyar 226 
milyon 50 bin 130 dolar 
gelir sağlandı. Bu sürede 
standart natürel iç fındığın 
kentali (100 kilogram) or-
talama 695 dolardan işlem 
gördü

Yapılan açıklamada, 
2018/2019 ihracat sezo-
nunda ayni dönem itibariy-
le gerçeklesen Türkiye Fın-
dık İhracatının 263.067,5 
ton, döviz gelirinin 
ise,1. 552. 858. 816 dolar ol-

Giresun Güncel İletişim: 0454 505 02 28 giresunguncelhaber28@gmail.com         giresun guncel gazetesi       giresun guncel gazetesi       @guncelgazete28

GİRESUN

Tarih: 07 Ağustos 2020 Cuma             Yıl:1                Sayı:90                      Fiyatı:1 TL

Hacı Siyam Mah. Fatih Cad. No:53/19 GİRESUN
Tel.: 0454 212 62 02 - 216 14 58 - 216 23 04  Faks: 0454 212 37 18

www.gungorinsaat.net

İNŞAAT - HAFRİYAT GÜNGÖRLER İNŞAAT
Ali GÜNGÖR ve OĞULLARI

Osman - Mehmet GÜNGÖR

GÜNÜN SÖZÜ
Sadece 1 günde 26 poz�t�f...  451 hasta... 26 ölüm...

Yarattığınız tabloyla ne kadar ‘övünsen�z’ azdır!

www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

Hacımiktat Mah. Suat Akgün Sok. 44/A 28100 GİRESUN
(0454) 202 00 34

www.imsmuhendislik.com  info@imsmuhendislik.com

İstanbul Ms Mühend�sl�k
Isıtma, Havalandırma ve
İklimlendirme Hizmeti

N�zam�ye Mahalles� Yolasığmaz Sokak No : 1 Merkez / GİRESUN

0 454 505 67 67 mayaakadem�kres@gma�l.com

ÖZEL MAYA AKADEMİ
“Okul öncesi

eğitim bir
sana�ir.”

Aksu Mahallesi, Pazar Cd. No:74 GİRESUN

(0454) 222 04 44

ERGÜNSA
O R M A N Ü R Ü N L E R İ

MDFLAM
SUNTALAM

KAPAK
PARKE

KAPI
MOBİLYA 

HIRDAVATI
ANKASTRE

MUTFAK
MASİFPANEL

OSB
PLYWOOD

KONTRAPLAK
SEPERATÖR

HIRDAVAT
MOBİLYA PROFİLİ

PLASTİK TAVAN 
LAMBRİSİ

PVC KENAR 
BANDI

VARİO PRİNT 
(ARKALIK)

Sinema sanatçısı Hülya Koçyiğit, Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu’nu ziyaret etti. Koçyiğit’i 
makamında konuk eden Şenlikoğlu “sizin gibi 
büyük bir değeri şehrimizde ve Belediyemizde 
ağırlamaktan ötürü çok mutluyuz” dedi.

Giresun’da bulunmaktan mutluluk duyduğunu 
belirten Hülya Koçyiğit ise: “Karadeniz ve Gire-
sun çok güzel. Ayrıca tarihi zenginlikleri olan bir 
şehir. Bu benim Giresun’a üçüncü gelişim, aynı za-
manda anneannem Keşaplı. Şehrinizde olmaktan 
ve göstermiş olduğunuz ilgiden dolayı çok büyük 
mutluluk duyuyorum.” diye konuştu.

Ziyaretin sonunda, Başkan Şenlikoğlu, Koçyi-
ğit’e içinde çeşitli fındık ürünlerinin bulunduğu 
hediye sepeti taktim etti.  Devamı sayfa 4’de

Ordu’da bir yolcu otobü-
sünde yapılan aramada 115 
şişe sahte içki ele geçirildi.

Ordu Emniyet Müdürlü-
ğüne bağlı Kaçakçılık ve Or-
ganize Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğü tarafından 
yapılan çalışmalar neticesin-
de İstanbul’dan Giresun’a 
gelen yolcu otobüsü 
Ordu’da durduruldu.

Otobüste yapılan arama-
da 95 şişe sahte viski ve 20 
şişe sahte rakı ele geçirildi. 
Olayla ilgili gözaltına alınan 
bir şüpheli şahıs hakkında 
5607 sayılı kanuna muhale-
fetten adli işlem yapıldı.

AK Parti Ordu Milletvekili 
Metin Gündoğdu, Toprak 
Mahsulleri Ofisi ile birlikte 
fındık alımı yapmak için piya-
saya bir başka kurumun daha 
gireceğini açıkladı. Gündoğ-
du, “Fındık fiyatları üretici 
bahçeye girmeden Sayın Cum-
hurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan tarafından açıklandı. 
Açıklanan fiyat üreticiyi mem-
nun etmiştir. Toprak Mahsul-
leri Ofisi ile birlikte bir başka 
kurum daha piyasaya girecek-
tir.  

Bu kurumumuzun fındık 

KÖYDES İl Tahsisat Ko-
misyonu Toplantısı, Gire-
sun Valisi Enver Ünlü baş-
kanlığında gerçekleştirildi.

Ünlü, toplantıda yaptı-
ğı konuşmada, öncelikleri-
nin içme suyu ve yol olaca-
ğını belirterek “ödemelerin 
hasasiyetle yapılması konu-
sunda gerekli talimatları 
verdim. Bu süreçte şeffaf 
olacağız. Nereye ne yaptık 
bileceğiz. Hesap verilebilir-
lik bizim için çok önemli” 
dedi. Devamı sayfa 2’de

Milletvekili Cemal Öztürk, AK Parti Gi-
resun İl Başkanı Kenan Tatlı ile birlikte GÜN-
CEL Gazetesi’ni ziyareti sırasında yaptığı 
açıklamada, “üreticimiz Cumhurbaşkanımız 
tarafından açıklanan fındık fiyatından olduk-
ça memnun kaldılar. 

Her üreticimiz fiyat konusundaki mem-

FINDIK HASAT BAYRAMI GİRESUN’DA
MİLLETVEKİLİ CEMAL ÖZTÜRK, 2020 YILI FINDIK SEZONU BAŞLANGIÇ

TÖRENİ İÇİN BAKAN BEKİR PAKDEMİRLİ’Yİ GİRESUN’A DAVET ETTİ
KEİPA Türk Gurubu Baş-

kanı AK Parti Giresun Millet-
vekili Cemal Öztürk, Tarım ve 
Orman Bakanı Bekir Pakde-
mirli'nin 10 Ağustos’tan sonra 
fındık sezonunu başlatmak 
için düzenlenecek törene ka-
tılmak üzere Giresun’a gele-
ceğini söyledi.

Öztürk, üreticiyi memnun 
eden taban fiyat nedeniyle 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’a te-
şekkür etti ve Giresun’da ya-

pacakları etkinliği ‘Fındık 
Hasat Bayramı’ olarak nite-
lendirdi. Cemal Öztürk, “şu 
anda program tarihi net ol-
mamakla birlikte önümüzdeki 
günlerde Bakan Pakdemir-
li’nin de katılımıyla, Batlama 
vadisinde bir bahçede fındık 
hasat açılışı yapacağız. Bu-
nunla ilgili hazırlıklarımız ve 
bakanın program tarihinin 
netleşmesi için çalışmalarımız 
sürüyor” dedi.

GÜNCEL’E ÖZEL AÇIKLAMALAR
“Hükümet
  güzel fiyat
  verd�, bunu
  yükseltmek
  üret�c�n�n
  el�nde”

nuniyetini dile getiriyor bizde bundan son 
derece mutluyuz” dedi.

Eylül-Ekim ayında fiyatların yükseleceği-
ni umduğunu söyleyen Öztürk, “bundan son-
rası üreticiye kalıyor. Acele etmezse, kaliteli 
ürün pazara getirirse, kazancı yüksek olur” 
ifadesini kullandı.  Devamı sayfa 2’de

GİRESUN OTOBÜS BAGAJINDA
SAHTE İÇKİ GETİRİYORDU

2019-2020 FINDIK
İHRAÇ SEZONU

KAPANDI
HÜLYA KOÇYİĞİT: “GİRESUNLUYUM”…

VALİ ÜNLÜ, KÖYDES’TE
‘ŞEFFAFLIK VE HESAP

VERİLEBİLİRLİK’İSTEDİ

İçişleri Bakanlığı’nın 81 il valiliğine gön-
derdiği ‘Koronavirüs Denetimleri’ genelge-
si kapsamında Giresun Valisi Enver Ünlü 
ve beraberindeki protokol üyelerinin katı-
lımıyla iş yerleri, pazar yerleri, cadde ve so-
kaklarda maske, sosyal mesafe ve hijyen 
denetimleri yapıldı.

Giresun Valisi Enver Ünlü, ve berabe-
rindekiler genelge kapsamında Atatürk 
meydanı ve Gazi Cadesi’nde denetim yap-
tılar. Devamı Sayfa 3’de

PROTOKOLDEN SOSYAL MESAFE,
MASKE, HİJYEN DENETİMİ

TMO, FKB’DEN BAŞKA BİR
KURUM DAHA FINDIK ALACAK

alması için destek olan Mali-
ye Bakanımız Berat Albay-
rak’a teşekkür ediyorum. Böy-
lelikle serbest piyasada fiyat-
lar daha da yükselecektir” 
dedi.

Milletvekili Gündoğdu, fın-
dık alımı yapacak olan kuru-
mun adını açıklamazken bu 
kurumun geçen sezonlarda 
da fındık alan Tarım Kredi Ko-
operatifleri Birliği olduğu öğ-
renildi.

Fiskobirlik’te fındık alımı 
yapacağını daha önce duyur-
muştu

Koronovirüs salgını gide-
rek yayılıyor, vaka artıyor iddi-
aları doğru çıktı. Sağlık Mü-
dürlüğü’nün tablosuna göre, 
5 Ağustos günü Giresun’da 
346 test yapıldı, 26 kişinin 
testi pozitif çıktı. 12 kişi iyile-
şerek taburcu oldu ve 1 kişi 
de hayatını kaybetti.

Tabloda salgının başladığı 
günden bu yana Giresun’da 
toplam 22 bin 527 test yapıl-
dığı ve bin 346 kişinin testi-
nin pozitif çıktığı, 895 kişinin 
iyileştiği, 26 kişinin ise Covid-

GİRESUN’DA ÜRPERTEN KORONAVİRÜS TABLOSU

19 nedeniyle hayatını kaybet-
tiği bilgilerine yer verildi. 
Buna göre şu anda 451 hasta 

tedavi görüyor.
Halen yoğun bakımda 7 

hasta tedavi altında.
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GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

CHP G�resun M�lletvek�l� Ne-
cat� Tığlı, G�resun T�caret Borsa-
sı’nı z�yaret ederek, kurumun ça-
lışmaları ve yen� fındık sezonu 
hakkında b�lg� aldı.

G�resun T�caret Borsası Baş-
kanı Hamza Bölük, z�yarete �l�ş-
k�n yaptığı açıklamada “M�llet-
vek�l�m�z �le yen� fındık sezonu 
hakkında konuşularak tüm üret�-
c�, tüccar ve sanay�c�ler�m�ze ha-
yırlı olması temenn�ler�nde bu-
lunduk. Naz�k z�yaret�nden dolayı kend�ler�ne teşekkür 
ed�yor, Yen� görev� TBMM Başkanlık D�vanı üyel�ğ� ve 
h�zmetler�nde başarılar d�l�yoruz” ded�.

MHP’den �hraç ed�lmes�n�n ardından 
yaptığı açıklamasında Ordulular �ç�n h�z-
mete devam edeceğ�ne sık sık vurgu yapan 
Cemal Eng�nyurt, gelecek seç�mde bağım-
sız aday olacağını bel�rtt�.

Ordu M�lletvek�l� Cemal Eng�nyurt 
konuk olduğu b�r telev�zyon programında; 
“MHP’den �hraç ed�ld�m.

Ülkücülükten, Türk M�ll�yetç�l�ğ�nden 
ben� k�mse �hraç edemez. H�çb�r ülkücü-
nün gözünün üstünde kaşın var demey� 
Allah nas�p etmes�n. Ayrıca Sn. Devlet 
Bahçel� ’ye karşı da en ufak b�r saygısızlık 
yapmayı Allah nas�p etmes�n. Bunu söyler-
ken de h�ç k�mse; Cemal Eng�nyurt tekrar 
ger� alınırım, d�ye yalakalık yapıyor, de-
mes�n. Ben bundan sonra Ordu M�lletvek�-
l� olarak Türk m�llet�ne ve Ordu’ya h�zmet 

1. Sayfadan devam
KÖYDES kom�syonu 

toplantısında alınan 
prens�p kararlarını hatır-
latan ve ödenekler�n ye-
r�nde ve planlı kullanıl-
ması tal�matını veren 
Val� Ünlü, şunları �fade 
ett�; “Öncel�ğ�m�z �çme 
suyu ve yol. Ortak alım ödenekler�m�z�n harcaması İl Özel 
İdares� tarafından yapılacak. Ödemeler�n hassas�yetle ya-
pılması konusunda gerekl� tal�matları verd�m. Bu süreçte 
şeffaf olacağız. Nereye ne yaptık, ney� yapamadık, ney� ba-
şardık, ney� başaramadık, yılsonunda s�zlerle tekrar topla-
nıp bunun değerlend�receğ�z ve kamuoyuyla da paylaşaca-
ğız. Her şey şeffaf olacak. Şeffaflık ve hesap ver�leb�l�rl�k 
b�z�m �ç�n çok öneml�. Şeffaf olacağız k� b�r takım kafa ka-
rıştırıcı hususlar gündeme gelmes�n”.

Val�l�k Konferans Salonunda yapılan toplantıda; �l�m�z 
genel�ndek� KÖYDES çalışmaları �le d�ğer yatırım faal�yet-
ler�n�n hang� aşamada olduğu ele alındı.

Toplantıda KÖYDES projeler�n�n gerçekleşme oranları 
gözden geç�r�l�rken, İl�m�z merkez ve �lçeler�nde 2020 yılı 
�çer�s�nde gerçekleşt�r�len ve yapımı devam eden KÖYDES 
yatırımlarının slaytla sunumu yapıldı.

söylemlerinin Cumhur İttifakı’na zarar verdiği gerekçe-
siyle, MHP’den ihraç ettiler.

O’nu fındığa verilen fiyatı alkışlamak da kurtarama-
dı.

‘ÇİKO CEMAL’ Ancak…Cemal’in Devlet’in partisine ihtiyacı yok! 
Kendisinin de ifade ettiği gibi o çocuk denecek yaşlar-
dan beri ülkücü…

Kimse bu vasfını ihraçla filan ortadan kaldıramaz.
Bence seçtiği bu yolla varlığını daha onurluca,’ ba-

ğımsız’ ve özgürce sürdürür. Hep kavgacı, mücadeleci, 
hırçın, korkusuz, lafını şahdan, gözünü budaktan esir-
gemez bir adamdı, öyle kalır.

Bakalım yeni kimlikle nasıl bir Cemal Bey 
göreceğiz.

Cemal bey ‘vakıasından’ MHP’deki ‘ülkücüler’ ders 
çıkarmalı.

Çıkarır mı?... Onu da göreceğiz…

Mevzu Cemal değil, Türk siyasetinde bütün partiler-
deki lider sultası. Bugün Cemal’e Muharrem’e yarın bir 
başkasına…Davutoğlu, Babacan biraz daha özel bir 
durum.

İleri gidersen burnuna, geride kalırsan arkana vu-
ruyorlar. Ortada durursan siyasetteki varlığın sürü-
yor.Siyasetteki yol ayrımlarının nedeni de bu. İtiraz 
edenler kapı önüne konuluyor.

Sahi Sayın Bahçeli’nin Meral Akşener’e ‘Evi’ne dön’ 
çağrısını nasıl buldunuz?

Ben sadece Ev’in ne ve neresi olduğunu merak 
ettim.

KÖYDES’TE ÖNCELİK: İÇME SUYU VE YOL…

1. sayfadan devam
GÜNCEL’i ziyaretinde, 

Yazı İşleri Müdürü Ufuk 
Kekül’ün sorularını cevaplan-
dıran Öztürk, “fiyat birinci aşa-
maydı. Hükümet müdahale alı-
mıyla görevini yaptı. Bundan 
sonrası üreticiye kalmış. Fındı-
ğını doğru yöntemlerle, ol-
gunlaştığında toplarsa, iyi ku-
rutursa, Giresun kalite fındı-
ğın 54-55 randımana çıkma ih-
timali var, o zaman daha çok 
para eder. Rekoltenin düşük 
olduğu söyleniyor. Bu iki üç 
ayı hasarsız atlatırsak, arz-
talebi dengelersek dovize 
bağlı olarak fındık fiyatının 
yükseleceğini düşünüyorum” 

Ak Parti Milletvekili Cemal Öztürk’ten üreticiye çağrı:
“ÜRÜNÜNÜZÜN RANDIMANI YÜKSEK
OLSUN, FINDIĞI ERKEN SATMAYIN”

diye konuştu.
Üreticinin emanete fındık 

vermemesini, satmakta acele 
edip piyasayı bozmamasını, li-
sanslı depo üzerinden fındığın 
değerlendirilmesini isteyen 
Öztürk, TMO’nun bir tacir ol-
madığını piyasayı regüle 
etmek için alım yapacağını 
söyledi ve “elindeki fındığı pi-
yasa fiyatından sattı. 
TMO’nun asıl maksadı müs-
tahsili korumaktır. Zararını ön-
lemektir” diye konuştu.

Öztürk, gazetemiz İmtiyaz 
Sahibi Mehmet Güngör ve ça-
lışanlarımızı kutladıktan, başa-
rı dileklerini ilettikten sonra 
idari binamızdan ayrıldı.

TIĞLI, BORSAYI ZİYARET ETTİ
Eng�nyurt, Bağımsız Aday Olacak

edeceğ�m. Süre b�tt�ğ�nde de bağımsız ola-
rak m�lletvek�l� adayı olacağım. Takd�r Or-
duluların ve yüce Allah’ındır” ded�.

MHP’den ihraç edilen Ordu Milletvekili Cemal Engin-
yurt, ‘bağımsız’ olarak siyasal yaşamına devam ede-
cekmiş.

Hatta bir dahaki seçimlerde de bağımsız aday ola-
cakmış.

İsabet…

Bugün haberlerimizden birisi bu.
Yorumlayalım…

O’nunla yaşımız, yaşadığımız dönem aynı.
O, Piraziz deresinin öteki tarafındandı. Sadece dere 

değil, yollarımız da ayrıydı. ‘Çiko Cemal, Kurt Cemal, 
Faşist Cemal’ olarak namını duyardık.

Ülkü Ocakları, Ülkü Bir, ÜGD değince o coğrafyada 
akla O gelirdi.

Sonra 12 Eylül zindanlarında bedel ödeyenlerdendi. 
Hayatı kaydı. Çok çileler çekti, o yıllarda yaşayan sağ-
cı-solcu bütün gençler gibi.

O zamanlar Devlet bey diye birisi yoktu.
Yani mal sahibi, mülk sahibi, ilk sahibi o partinin, 

Cemal ve arkadaşlarıydı.

Şimdi sanki suçluymuş gibi sırf fındıkla ilgili, ki 
hepsi doğru ve özellikle rekolteyi yüksek göstererek 
oyun oynayanlara tepkisi çok doğru. Ama ne yazı ki bu 
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DEMiRAY

Boztekke Köyü, Çataltepe Mevk��
NO: 11 GİRESUN/ Merkez

0850 305 00 28

GiRESUN

HAZIR
BETON

FABRİKA
Organize Sanayi Bölgesi Muhsin Tercan Cad.
No:33 Altınordu/Ordu*Türkiye
E-Posta: info@linra.com.tr
Telefon: 0452 800 04 00

“Farklı beklentiler, farklı çözümler”

İNŞAAT NAK. İÇ VE DIŞ TİC. SAN. LTD. ŞTİ
GURSAN

G�resun Beled�yes�’n�n şehre tem�z ve ca-
z�bel� su aktarımı sağlamak b�r süred�r yü-
rüttüğü çalışmalar sürüyor. Merkez Çıtlak-
kale’de ömrünü tamamlamış asbest borula-

G�resun Val�s� Enver Ünlü baş-
kanlığında yapılan toplantıda, Co-
v�d-19 salgınıyla �lg�l� alınacak ön-
lemler görüşüldü. Toplantıya, İl 
Sağlık Müdürü Ahmet Bal, Emn�-
yet Müdürü Fahr� Aktaş ve kuru-
luş tems�lc�ler� katıldı.

Toplantıda hang� kararlar alın-
dığına �l�şk�n b�r açıklama yapıl-
madı ancak son günlerde tüm Tür-
k�ye’de olduğu g�b� �l�m�zde de 
artış gösterd�ğ� gözlenen salgınla 
mücadele �le �lg�l� değerlend�rme-
ler yapıldığı, İç�şler� Bakanlığı ge-
nelges� doğrultusunda yapılacak 
çalışmalar hakkında görüş alışve-
r�ş�nde bulunduğu öğren�ld�.

Fındıkta hasat olgunluğu kriterleri:
1. Zurufların (yeşil kabuğun) iyice sararıp 

kızarmaları,
2. Fındık danelerinin zuruf içerisinde oyna-

maya başlaması,
3. Sert meyve kabuğunun ¾ oranında kı-

zarması ve için kendine has sertlik ve tadını al-
ması,

4. Sağlam ve dolgun meyveleri taşıyan dal-
ların sallandığı zaman meyvelerin ¾'ünün dal-
dan dökülmesi,

5. Kabuk kırıldığında iç fındığın zarının koyu 
krem rengine dönüşmesi,

Hasat olgunluğuna gelmeden toplanan fın-
dıklarda meydana gelen olumsuzluklar:

1. Fındıklar, kurutulduktan sonra dıştaki 
sert meyve kabukları kendilerine has renklerini 
alamazlar ve donuk renkli olurlar.

2. İç tam olarak kabuğu doldurmaz, halk 
arasında bezik tabir edilen buruşuk iç oranı 
artar, bu ise randıman ve ürün miktarını düşü-
rür Fındık çeşitleri kendine has sertlik, lezzet 
ve tada ulaşamaz. Tat yavanlaşır, meyve kalite-
si düşer.

3. Bu fındıkların uzun süre muhafaza edil-
mesi güçleşir, kolayca bozulurlar, küflenme ve 
dolayısıyla aflatoksin oluşumuna neden olurlar. 
Erken hasat edilen fındıkların dokusu yeterince 
sertleşemeyeceği için depolama ömrü azalacak 
ve depoda kolaylıkla bozulabilecektir.

4. Nem içeriği yüksek olup, kurumaları güç-
leşir ve beyazlatma oranları düşük olur. Erken 
toplanan fındıklarda iç zarın atma oranı düşe-
ceğinden dolayı beyazlatma oranları düşmekte-
dir. Bu da büyük oranda üründe ekonomik ka-
yıplara yol açmaktadır.

Ayrıca hasat olgunluğuna gelip kendiliğin-
den yere düşen fındıklar, yerde fazla bekletil-
meden toplanmalıdır. Mümkünse fındıklar, ot ve 
toprakla temasın önlenmesi için örtüler üzerine 
dökülerek toplanmalıdır. Bu fındıkların uzun 
süre yerde kalarak, toprakla temas etmeleri ve 
ot içerisinde bekletilmeleri kalite ve verim dü-
şüklüğüne, aflatoksin oluşumuna neden olmak-
tadır.

FINDIKTA HASAT OLGUNLUĞU

DERLEME
Den�zlerde av yasağının 

b�tmes�ne kısa b�r süre kala 
balıkçılar, l�manlarda de-
m�rled�kler� tekneler�nde ağ-
larının bakımını hızlandırdı. 
Balıkçılar, yen� sezondan 
umutlu olduklarını kaydett�.

Den�zlerde 15 N�san'da 
başlayan av yasağıyla tek-
neler�n� l�mana çeken balık-
çılar, 1 Eylül tar�h�nde baş-
layacak yen� sezon önces�, 
zarar gören ağlarının bakım 
ve onarımına hız verd�. 
Tekne ve ağlarında bakımla-
rını sürdüren Ordulu balık-
çılar, bu senen�n hams�, ç�-
nakop, �stavr�t ve az da olsa 
palamut açısından bereketl� 
olacağını kaydett�ler.

Tekneler�n ve ağların ba-

BALIKÇILAR YENİ SEZONDAN UMUTLU
kımları yapılıyor

Ordu’da yaklaşık 30 yıl-
dır balıkçılık yapan Adem 
Dem�rkesen, tekneler�n ve 
ağların bakımını yaparak, 
yen� sezona hazırlandıkları-
nı söyled�. Güzel b�r sezon 
umut ett�kler�n� �fade eden 
Dem�rkesen, “Şu anda güzel 
b�r sezon olacak. Ş�md�l�k 
�y� görünüyor, tab�� �lerle-
yen günlerde ne olur b�le-
mey�z” d�ye konuştu.

“SEZONDAN
UMUTLUYUZ, HALKIMIZ 
BOL BALIK YİYECEK”

Kumbaşı Balıkçı Barına-
ğı’nda balıkçılık yapan 
Tamer Özbekç� de, “Şu 
anda ağlar onarılıyor, arka-
daşlar tekney� hazırlıyorlar. 

Yaklaşık 3 hafta sonra hazır 
olacağız. 1 Eylül tar�h�nde 

‘B�sm�llah’ d�yerek den�zle-
re açılacağız. Heyecanlıyız 
ve umutluyuz. Mayıs ayın-
dan �t�baren b�z burada ha-
zırlanıyoruz. Sezondan 

umutluyuz, orta düzeyde pa-
lamut bekl�yoruz. İstavr�t, ç�-
nakop bekl�yoruz �nşallah 
vatandaşlar bu sezon bol bol 
balık y�yecek” ded�.ÇITLAKKALE’DE SU SORUNU GİDERİLDİ

rın değ�ş�m� sırasında Sönmez Sokak �le Tey-
yaredüzü, Güre, Gaz�ler, Gaz�ler, Er�kl�man 
ve Yalı mahalleler�nde su kes�nt�s� uygulan-
dı. Yapılan çalışmalar sırasında sorun olunca 
kes�nt�n�n süres� uzadı ve ek�pler gece de ça-
lışmalarını sürdürdü.

BAŞKAN GECE ÇALIŞANLARLAYDI
Sorunun g�der�lmes�n� yer�nde �ncele-

mek üzere Çıtlakkale’ye gelen Beled�ye Baş-
kanı Aytek�n Şenl�koğlu, yaptığı açıklamada 
“Vatandaşlarımıza daha sağlıklı ve �y� ko-
şullarda su vereb�lmek �ç�n 30 yıllık asbest 
borularını değ�şt�rme çalışmalarımızda bek-
lenmed�k b�r şek�lde ortaya çıkan soruna mü-
dahale eden ek�pler�m�z� yer�nde z�yaret 
ett�k. Şükürler olsun sorun çözüldü. Her şey 
s�zler �ç�n. “ded�.

1. Sayfadan devam
İç�şler� Bakanı Süley-

man Soylu’nun sosyal 
medya hesabından yaptı-
ğı “Yarın tüm Türk�ye'de 
salgın �le �lg�l� bugüne 
kadar yaptığımız en 
yoğun denet�m� gerçek-
leşt�receğ�z. Val�ler, kay-
makamlar, beled�ye baş-
kanları, esnaf ve t�caret 
odaları, kurum müdürler�, 
kolluk, zabıta, hep�m�z sa-
hada olacağız" paylaşı-
mının ardından bugün 
Türk�ye genel�nde dene-
t�mler başladı.

Bu kapsamda G�resun 
Val�s� Enver Ünlü, G�re-
sun Beled�ye Başkan Yar-

GİRESUN’DA KORONAVİRÜS
ÖNLEMLERİ DENETLENDİ

dımcısı Osman Öden, İl Em-
n�yet Müdürü Fahr� Aktaş, 
İl Sağlık Müdürü Ahmet 
Bal tarafından esnaflar de-
netlend�.

İş yerler�nde, pazar yer-
ler�nde, cadde ve sokaklar-
da salgına karşı alınan ted-
b�rler�n uygulanıp uygulan-
madığını denetleyen Val� 
Ünlü, vatandaşlara tem�zl�k, 
maske ve mesafen�n önem�-
n� vurguladı. Daha sonra 
emn�yet ek�pler� G�resun’un 
cadde ve sokaklarında de-
net�mler�ne devam ederken, 
maske kullanımı konusunda 
vatandaşlar usulüne uygun 
şek�lde kullanmaları yönün-
de �kaz ed�ld�.

COVİD-19 İÇİN TOPLANDILAR

http://info@linra.com.tr
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Bulancak merkezde �k� 
yol arasında kalan alanda 
proje çalışmaları tamamla-
nan ve “Selçuk Bayraktar 
Parkı” adı ver�len yen� park-
ta, Bulancak Kültürü’nün de 
yansıtılacağını bel�rten Be-
led�ye Başkanı Recep 
Yakar;“Bu alan Bulancak’ın 
v�tr�nler�nden b�r� olacak” 
ded�.

SELÇUK BAYRAKTAR 
PARKI ŞEHRE VİZYON 

KATACAK!
İskele başı-Öğretmenev� 

arasındak� yaklaşık 14 
dönüm alanda projelend�r�-
len Selçuk Bayraktar 
Parkı’nın Bulancak �ç�n son 
derece öneml� olduğuna ve 
şehr�n v�zyonunu değ�şt�re-
ceğ�ne d�kkat çeken Başkan 
Yakar, “B�l�nd�ğ� g�b� uzun 
yıllar atıl kalan bu alanda, 
yeraltı otoparklarımızı oluş-
turduk ve son kısmın üzer�-
n� kapatma aşamasına gel-
d�k. Bu otoparklar şehr�n �h-
t�yacını büyük ölçüde karşı-
layacak b�r kapas�teye sa-

Türk fındığının en büyük alıcılarından olan ve ver�m 
�le kal�ten�n yükselt�lmes� �ç�n de oluşturulan Değerl� 
Tarım Ek�b� �le üret�c�lere destek sağlayan Ferrero firma-
sı uzmanları, ürünün tam olgunlaştırılarak daldan değ�l, 
yerden toplanması gerekt�ğ�n� söyled�ler.

Ferrero Değerl� Tarım ek�b�nden Z�raat Mühend�s� 
Ömer Yılmaz, b�r yıl boyunca sarf ed�len çabaların karşı-
lığını tam olarak alab�lmek �ç�n hasat ve sonrasındak� ku-
rutma �le depolama �şlemler�ne çok d�kkat ed�lmes� ge-
rekt�ğ�n� d�le get�rd�.

Hasat �ç�n acele ed�lmemes�, önces�nde de bahçen�n 
yabancı otlardan mutlaka tem�zlenmes� gerekt�ğ�n� söyle-
yen Ömer Yılmaz; “Bahçe tem�zl�ğ�n�n ardından hasat za-
manı doğru tesp�t ed�lmel�d�r. Erken hasat ed�len ürünler-
de kal�te ve randıman kayıpları yaşanmaktadır. Üret�c�ler 
bahçeler�nde zurufların sararması, tanen�n kızarması ve 
dalları hafifçe salladıklarında fındığın yarıdan çoğunun 
dökülmes� g�b� kr�terler� de gözlemleyerek ürünler�n�n 
hasat olgunluğuna ulaştığını tesp�t edeb�l�rler” ded�.

Hasat zamanı kadar, hasat yöntem�n�n de öneml� ol-
duğunu vurgulayan Ferrero Değerl� Tarım uzmanı Yıl-
maz şunları söyled�:

“Üret�c�ler�m�z�n öneml� b�r kısmı daldan kopararak 
hasat yapmayı terc�h ed�yor olsa b�le bu doğru b�r yön-
tem değ�ld�r. Bu yöntem de hasatta �şç� mal�yetler� yük-
sekt�r. Ürünün b�r kısmı olgunlaşmadan dalından koparıl-
maktadır. Bu hasat yöntem� de gelecek yılın ürün gözler�-
n� taşıyan sürgünlere de çok c�dd� zararlar vermekted�r. 
Ürünün daldan toplanması yer�ne yerden toplanması hem 
�şç�l�k hem de ürün kal�tes� açısından öneml�d�r. Bu yön-
temler�n dışında özell�kle son yıllarda mak�ne ve file �le 
hasatta bölgeler�m�zde c�dd� kullanım alanı kazanmıştır.”

FINDIĞIN KURUTULMA VE DEPOLANMASI
Ürünün kurutulması aşamasında doğru nem sev�yes�-

n�n sağlanması �ç�n tavs�ye ed�len kurutma ün�teler� kul-
lanılacaksa Ferrero Değerl� Tarım ek�b�n�n tekn�syenle-
r�nden b�lg� alarak planlama yapılmasını �steyen Ömer 
Yılmaz, bu konuda da şu tavs�yelerde bulundu:

“Kurutma açık alanda yapılacaksa, harman yer� k�rl�-
l�k kaynaklarından(yol, jeneratör, k�myasallar ve hayvan-
lardan) uzakta olmalıdır. Hem zuruflu hem de tane fındık 
toprak ve ç�m zem�n üzer�nde d�rek kurutulmamalıdır. 
Kurutma �şlem� beton zem�n yahut branda g�b� örtüler 
üzer�nde yapılmalıdır. Yağmurlu günlerde ürünün üzer�-
n�n kapatılması �ç�n su geç�rmez örtüler hazırda beklet�-
lerek tedb�r alınmalıdır. Harmanda yapılan kurutmalarda 
hem zuruflu, hem de tane ürünün çok kalın ser�lmemes�-
ne d�kkat ed�lmel�, günde en az �k� kere karıştırma yapıl-
malıdır.”

Kurutulan ürününün çuvallanması ve saklanması aşa-
malarında mutlaka jüt çuvallarda tem�z b�r zem�n ve ha-
valandırmaya sah�p odalarda, paletler üzer�nde ve �st�fler 
arasında boşluk olacak şek�lde depolama yapılması ge-
rekt�ğ�n� vurgulayan Yılmaz; üret�c�ler�n bu konularda 
z�ra� ve sosyal uzmanlarla �let�ş�me geçerek destek alab�-
lecekler�n� de sözler�ne ekled�.

Türk�ye İstat�st�k Ku-
rumu (TÜİK) tarafından 
yapılan açıklamada hane-
ler�n gıda harcaması �çe-
r�s�nde en fazla payı “et, 
balık ve den�z ürünler�n�n 
aldığı bel�rt�ld�.

Hane halkı Bütçe 
Araştırması sonuçlarına 
göre, toplam tüket�m har-
camasının yüzde 20,8’�n� 
gıda ve alkolsüz �çecek-
ler oluşturdu.Gıda ve al-
kolsüz �çeceklere yapılan 
harcamalarda en büyük 
payı yüzde 19,4 �le et, 
balık ve den�z ürünler� 
alırken, bunu yüzde 17,8 
�le ekmek ve tahıllar, 
yüzde 16,6 �le sebzeler, 
yüzde 13,9 �le süt, peyn�r 

1. sayfadan devam
G�resun Beled�yes�'n�n 

davet� üzer�ne G�resun’a 
gelen s�nema sanatçısı 
Hülya Koçy�ğ�t, Botan�k 
Park’ta gerçekleşen ‘F�lm 
Tadında B�r Hayat’ konulu 
söyleş�de G�resunlu seven-
ler� �le b�r araya geld�. G�re-
sun Beled�ye Başkan Yar-
dımcısı Abdurrahman De-
m�rel �le söyleş� gerçekleşt�-
ren Sanatçı Hülya Koçy�ğ�t, 
anneannes�n�n G�resunlu ol-
duğunu bel�rterek G�resun’a 
seve seve geld�ğ�n� söyled�.

B�r beled�yen�n herşey-
den önce b�r kültür-sanat �n-
sanına �ht�yacı olduğunu be-
l�rten Koçy�ğ�t, “Beled�ye 
h�zmet� demek orada yaşa-
yan �nsanları mutlu etmen�n 
yollarını aramaktır. Onun 
�ç�n en büyük aracı kültür 
ve sanattır. Gerçekten b�r 
arada olab�leceğ�m�z, b�rl�k-

HÜLYA KOÇYİĞİT, SEVENLERİYLE BULUŞTU
“ANNEANNEM KEŞAPLI. GİRESUN’DA
OLMAKTAN MUTLUYUM”

te dans edeb�leceğ�m�z, b�r-
l�kte şarkı söyleyeb�leceğ�-
m�z, b�rl�kte fik�r alışver�-
ş�nde bulunab�leceğ�m�z or-
tamlara �ht�yacımız var. Bu 
konuda beled�ye olarak çok 
yararlı �şler yapacağınızı 
duydum” ded�.

Dünyanın en lezzet� fın-
dığını yet�ş�ren G�resunlu-
lar'la gurur duyduğunu be-
l�rten Koçy�ğ�t, “Halbuk� 

ben tarlalara g�d�p s�zlerle 
beraber fındık toplamak �st�-
yordum. Ne yazık k� fındık 
toplama �ç�n düzenlenen 
tören haftaya yapılacakmış. 
O nedenle aranızda o kadar 
uzun kalamayacağım” �fa-
deler�n� kullandı.

Söyleş�n�n ardından 
Hülya Koçy�ğ�t’e, fındık de-
senl� plaket ve ç�çek takd�m 
ed�ld�.

Fındığı yerden toplama
ürün kal�tes�n� de yükselt�yor

Gıda harcamasında en büyük
pay et ve balığa ayrıldı

ve yumurta �zled�. En düşük 
paya sah�p harcama grupları 
�se, yüzde 2,3 �le d�ğer gıda 
ürünler�, yüzde 3,2 �le 
kahve, çay ve kakao, yüzde 
3,8 �le alkolsüz �çecekler ola-
rak sıralandı.

GELİR ARTTIKÇA
GIDANIN TOPLAM 

TÜKETİM İÇİNDEKİ 
ORANI DEĞİŞTİ

Araştırma sonuçlarına 
göre, en düşük gel�re sah�p 
yüzde 20’l�k gel�r d�l�m�n-
dek� haneler toplam tüket�m 
harcamaları �ç�nde gıda ve 
alkolsüz �çeceklere yüzde 
30,7 pay ayırırken, en yük-
sek gel�re sah�p yüzde 
20’l�k gel�r d�l�m�ndek� ha-
neler yüzde 15,3 pay ayırdı.

Selçuk Bayraktar Parkı Bulancak’ın yen� v�tr�n� olacak!
h�pt�r. Otoparkların üzer�nde 
oluşan gen�ş alanda �se şeh-
r�n ve �nsanımızın �ht�yaçla-
rına cevap vereb�lecek b�r 
tema parkı oluşturmak �ç�n 
proje çalışmalarımızı ta-
mamladık. İs�m olarak da 
son yıllarda özell�kle İHA-
SİHA teknoloj�ler� ve M�ll� 
Yazılım konularında ülke-
m�ze yaşattığı başarılar ve 
gururdan dolayı Selçuk Bay-
raktar �sm�n� uygun gördük. 
Bu parkımızda amfi t�yatro, 
yürüyüş ve b�s�klet yolları, 
oyun ve spor alanları, yeş�l 
alanlar ve Bulancak Kültü-
rünü yansıtan temaları ön 
plana çıkaracağız. Selçuk 
Bayraktar Parkı �lçem�ze ve 
�nsanımıza hayırlı olsun” 
ded�.

DÖNÜŞÜM
BAŞLIYOR!

Beled�ye Başkanı Yakar; 
2021-2022 v�zyonu olarak 
yen� dönem projeler�ne start 
verd�kler�n� bel�rterek, tüm 
projeler�n 2022 sonu �t�ba-
rıyla tamamlanacağına 

vurgu yaptı.
Bulancak M�llet Bahçe-

s�, Yen� Beled�ye H�zmet B�-
nası ve Kent Meydanı Dü-
zenlemes�, Galer�c�ler S�tes� 
g�b� şehre v�zyon katacak 
öneml� projeler� başlattık 
d�ye konuşan Başkan Yakar; 
“M�llet Bahçes� ve Yen� Be-

led�ye H�zmet B�nası Proje-
ler�m�z �haleler� yapılarak 
geçt�ğ�m�z günlerde esk� b�-
naların yıkımı ve temel ça-
lışmalarıyla start aldı. 

Galer�c�ler s�tem�z b�t-
mek üzere. Ş�md� bunlara, 
sah�lde Fatoğlu-Sanay� kav-
şağı arasındak� Karade-

n�z’�n en uzun b�s�klet ve yü-
rüyüş yolu �le �k� yol arasın-
da projelend�r�len Selçuk 
Bayraktar Parkını ekled�k. 
Bu �k� proje de beled�yem�z 
ve �lg�l� bakanlıklarımızın 
katkılarıyla kısa sürede ta-
mamlanarak hayata geç�r�le-
cekt�r” ded�.
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ların, Süper Lig müsabakaları 
ile aynı tarihte başlaması 
planlandı.

2020-2021 sezonu Spor 

2020-2021 sezonu Spor Toto Gelişim Elit U14-U15 ve U16 
liglerinde gruplar belirlendi. Buna göre temsilcimiz Giresunspor 
4. Grupta yer alıyor. Çotanaklar’ın rakipleri ise şu takımlar ola-
cak. Trabzonspor, Samsunspor, Hatayspor, Büyükşehir Belediye 
Erzurumspor, Çaykur Rizespor, Gaziantep FK, Yeni Malatyas-
por, Adanaspor, Adana Demirspor.

Futbol maçlarında rakibine 
ya da hakeme kasıtlı öksüren 
futbolcu kırmızı kart görebi-
lecek.

Uluslararası Futbol Birliği 
Kurulu (IFAB), tüm dünyayı 
etkileyen koronavirüs salgını 
nedeniyle yeşil sahalarda fut-
bolcuları ve hakemleri koru-
maya yönelik yeni bir karar 
aldı.

Hakemler, kendilerinin ya 
da rakip futbolcunun yüzüne 
yakın mesafeden öksüren bir 
oyuncunun bunu kasıtlı yaptı-
ğına kanaat getirmesi halinde 
kırmızı kart cezasına başvura-
bilecek.Kırmızı kart cezası, 
‘saldırgan, aşağılayıcı, küfürlü 
dil kullanma ya da el-kol hare-
keti etme’ kategorisinde yer 
alacak.

Giresunspor kulübünden yapılan 
açıklamada kullanılması ülke gene-
linde zorunlu olan maskelerin Çota-
nak Store’de satışının sürdüğü be-
lirtildi.

Yapılan açıklamada; “�Giresuns-
por logolu, yıkanabilir maskeler iki 
farklı çeşidiyle Çotanak Store’de. 
�Maskeni al, hem sağlığına koru 
hem de takımına destek ol” denildi.

Spor Toto Gel�ş�m L�gler� planlaması bell� oldu
Toto Gelişim Elit U14-U15 ve 
U16 liglerinde gruplar belir-
lendi. Bölgesel Gelişim Ligi 
U15, U16, U17, U19 yaş ka-
tegori grupları ile birlikte bu 
liglerde sezon planlaması en 
kısa sürede açıklanacak.

2020-2021 sezonu Spor 
Toto Gelişim Ligleri kapsamın-
da Elit ve Bölgesel Gelişim Lig-
leri'ne katılacak kulüpler, ekte 
yer alan "Teknik Adam Uygun-
lukları" kriterlerini yerine geti-
rip, katılım formu ve taahhüt-
namesini (EK-1/ EK-1A) imza-
layarak 20 gün içerisinde TFF 
Gelişim Ligleri Müdürlüğü'ne 
ve bağlı oldukları TFF Bölge 
Müdürlükleri'ne ibraz ederek 
Gelişim Liglerine katılmak 
üzere başvuruda bulunabi-
lecek.

2020-2021 sezonunda Elit 
Lig A-B ve Bölgesel Gelişim 
Ligi gruplarının U19 yaş kate-
gorilerinde;

1) 01.01.2002-31.12.2004 
(bu tarihler dahil) arasında 
doğmuş Türkiye Cumhuriyeti 
vatandaşı amatör ve profesyo-
nel futbolcular oynayabilecek.

2) 01.01.2001-31.12.2001 
(bu tarihler dahil) tarihleri ara-
sında doğmuş en fazla 5 Tür-
kiye Cumhuriyeti vatandaşı 
futbolcu oynatılabilecek.

3) Gelişim Ligleri'ne katı-
lan her bir yaş grubundaki ta-
kımın kadrosunda, T.C. vatan-
daşı amatör veya profesyonel 
futbolcular ile oturma iznine 
sahip en fazla iki yabancı uy-

ruklu amatör futbolcu (her 
yaş kategorisi için) ilgili kate-
gorilerdeki yaş sınırlamalarına 
uygun şekilde yer alabilecek.

Tüm katılımcı kulüplerin, 
bu tarih planlaması ve oyuncu 
uygunluğu kriterlerine göre ça-
lışmalarını yapması önem arz 
etmektedir.

Pandemi sürecinin sorun-
suz tamamlanması için T.C. 
Sağlık Bakanlığı ve TFF Sağlık 
Kurulu tarafından açıklanan 
tüm kural ve tedbirlere dikkat 
edilerek, liglere devam edil-
mesi planlanmaktadır.

leştirebilmeleri için hazırlandı.
Buna göre; Spor Toto Geli-

şim Elit A-B U17, Elit A-B 
U19 yaş kategorilerinde maç-

planlaması, katılımcı kulüple-
rin tüm hazırlıklarını yapabil-
mesi ve yıllık sezon planlama-
larını eksiksiz olarak gerçek-

Spor Toto Gelişim Ligleri 
kapsamında yer alan Elit Lig-
ler ve Bölgesel Gelişim Ligle-
ri'ne ait 2020-2021 sezon 

Kasıtlı öksüren futbolcuya kırmızı kart…

G�resunspor 4. Grupta

Giresunlu fut-
bolcu Ali Zorlu, 
Üçüncü Lig ekip-
lerinden Moda-
fen ile anlaştı. 
Giresunsporu-
muz’un altyapı-
sından yetişen 
tecrübeli futbol-
cu, geride kalan 
sezonda Silivris-
por’un formasını 
giyiyordu. Bir 
çok takımdan 
transfer teklifi al-
dığı öğrenilen 
Ali Zorlu, yeni 
dönemde şampi-
yonluk parola-
sıyla yola çıka-
cak olan Moda-
fen ile sözleşme 
imzaladı.

Al� Zorlu Modafen’de

G�resunspor’dan maske çağrısı
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TFF 1. Ligde takımlar yeni sezon 
hazırlıkları için sahaya inme hazırlıkla-
rı yaparken, Giresunspor’da kongre 
süreci yaşanıyor.

Ligde son olarak Bursaspor 12 
Ağustos Çarşamba günü sahaya inme 
kararı aldı. Giresunspor’un lige her yö-
nüyle hazır girebilmesi için kongre-
den birkaç gün sonra yeni sezon ha-
zırlıklarına başlaması gerekiyor.

KEİPA Türk Gurubu Başkanı, Ak Parti Giresun Milletveki-
li Cemal Öztürk, Giresunspor kongresinde hiçbir adaydan 
yana taraf olmadıklarını dile getirdi.

Giresunspor’un her zaman yanında olduklarını ifade 
eden Milletvekili Öztürk; “Cumartesi günü yapılacak olan 
olağanüstü genel kurulda kulübümüz yeni yönetimine kavu-
şacak. Kongre öncesinde iki adayımız var. Şunun altını çize-
rek söylemek istiyorum ki, biz hiçbir adaydan yana taraf de-
ğiliz. Bu asla söz konusu bile olamaz. Cumartesi günü Gire-
sunspor delegeleri adaylardan hangisini tercih ederse bizim 
başkanımız O’dur. Kim seçilirse seçilsin dün olduğu gibi des-
teklerimiz devam edecektir. Ben iki adayımıza da başarılar di-
liyorum. İnşallah Giresunspor’a yakışır bir kongre olur ve 
yeni dönemde başarılı bir sezon geçiririz. Biz bunun için üze-
rimize düşen görevi yapacağız” dedi.

Giresunspor’un Başkan 
Adaylarından Hakan Karaah-
met, kongrede seçilemediği 
takdirde bir daha aday olma-
yacağını dile getirdi.

Başkan Adayı Karaahmet; 
“Benim dışımda Giresunspor’a 
birisi aday olur ve seçilirse ge-
reken desteği yine veririz. 
Bakın stada, orada bizim rek-
lamlarımızı görebilirsiniz. Bu 
benim Giresunspor’a ikinci 
kez aday oluşum. Eğer Cu-
martesi günü yapılacak kong-
rede kaybeden taraf olursam, 
bir daha Giresunspor’a başkan 
aday olmayacağım. Benim için 
o defter kapanacak. Karşım-
daki adaylardan da bunu bek-
lerim. Giresunspor sevgimiz 
devam eder ama bu işe bir 

Giresunspor’da Başkan Adaylarından 
Osman Çırak; kongre üyelerinin seçimde gö-
reve kendilerine teveccüh göstermeleri ha-
linde transferlerin de sponsorların da hazır 
olduğunu dile getirdi.

8 Ağustos'ta çoğunluğa bakılmaksızın ya-
pılacak olan Olağanüstü Genel Kurul önce-
sinde adaylığını açıklayan eski Başkan 
Osman Çırak; "Ben ve ekibimde yer alan ar-
kadaşlarımın tek amacı Giresunspor'un yıllar-
dır süren şampiyonluk özlemine son vermek 
olacak. Göreve gelir gelmez Giresunspor'un 
kapalı olan transfer tahtasını açtıracağız. 
Dünya çapında bir marka takımımıza spon-
sor olacak. Ardından ön görüşme yaptığımız 
ve prensip anlaşmasına vardığımız futbolcu-
ları şehre davet ederek resmi imza artıraca-
ğız. Kısacası sponsoru ve futbolcuları hazır 
olan Giresunspor yeni sezonda TFF 1. Ligde 
ses getiren bir takım olacaktır. Giresuns-

Karaahmet: “Yarışı kaybeden ben olursam bir daha Giresunspor’u yönetmeye talipli olmayacağım. Benim için o defter kapanacak”

“Seç�lemezsem b�r daha aday olmayacağım”
daha talipli olmam. İnsanlar 
çekişme içerisinde olmak iste-
miyor. Giresunspor’un iki liste 
halinde yarışacak gücü yok. 
Yeni bir enerji ile yola çıktık. 
İnsanlar bizi de bir görsünler” 
şeklinde konuştu.

“25 GÜNDÜR
ÇALIŞIYORUZ”

Karaahmet; “Biz seçilmiş 
aday gibi çalışmalarımıza baş-
ladık. Biz 25 gündür çalışma-
lar yapıyoruz. Eğer seçilirsek 
Pazartesi gününden itibaren 
göreceksiniz, hafta içerisinde 
takımın yüzde 70’i belli ola-
cak. Kampa göndermiş oluruz. 
Mevcut yönetimden iki arka-
daşımız bizim yönetimimizde 
olacak. Eski idarecilerden de 
olacak, yeni isimler de. Gire-

sunspor’un çok ciddi sorunları 
var. Bunları çözmeyi kişiler 
tek başına yapamaz. Gire-
sunspor’a bir bağış yaparak 
göreve başlayacağız. Gire-
sunspor’un borçlarını ödeye-
bilmemiz için bütünlüğü sağ-
lamamız lazım. Çotanak ruhu-
nu oluşturacağız. O zaman bu 
işi çözeriz. 

Hemen gelir gelmez şam-
piyon olacağız diyemeyiz. 
Öyle bir şey yok. Bunu kim 
söylüyorsa yanlış söylüyor, 
zaten görüyorsunuz olmuyor. 
Adana Demir’in durumu orta-
da. Ben şampiyon olacağım 
demekle olmuyor. Şampiyon-
luğu sadece bizim değil, tüm 
şehrin istemesi gerekiyor” 
dedi.

M�lletvek�l� Öztürk: “Altını ç�zerek söylemek 
�st�yorum k�, b�z h�çb�r adaydan yana taraf değ�l�z.

Bu asla söz konusu b�le olamaz”

“K�mseden yana
taraf değ�l�z”

Başkan Adayı Çırak: “Giresunspor yeni sezonda
TFF 1. Ligde ses getiren bir takım olacaktır”

“Sponsorlarımız da ve
transferler�m�z de hazır”

por'un değerli genel kurul üyeleri Cumartesi 
günü yapılacak kongrede bize teveccüh gös-
terirlerse herkesin övüneceği bir Giresunspor 
ortaya çıkartacağız" dedi

Giresunspor’un başkan adaylarından Hakan Karaahmet, 
geçen sezonki kadroda yer alan oyuncuların astronomik ra-
kamlara oynadığını söyleyerek, seçilmesi halinde yepyeni bir 
kadro kuracaklarının sinyallerini verdi.

Karaahmet; “Takımda oyuncuların hemen hemen tama-
mına yakınının mukavelesi sona ermiş. Büyük bir çoğunluğu-
nun yaşı 32 ya da üzeri. Aldıkları rakamlarda astronomik ra-
kamlar. Hızla bir takım kurmamız lazım. Kongreden sonra 
ne yapacağımızı biliyoruz. Kongreden sonra tüzük kongresi 
yapacağız ve artık bütçenin haricinde en fazla %40 borçlan-
ma olabilecek. Herkes kendi dönemindeki borcundan sorum-
lu olacak” ifadelerini kullandı.

“Mevcut oyuncular
astronom�k paralar alıyor”

Sezona Atatürk’te başlanılacak

Giresunspor 
sezonun ilk haftala-

rında iç saha maçlarını 
Atatürk Stadı’nda oynaya-

cak. Bu konuda bir açıklama 
yapan Ak Parti Giresun Milletve-
kili Cemal Öztürk; “Yeni stadımız-

da çalışmalar tamamlanmak 
üzere. Bugüne kadar açılması ge-
rekirdi ancak çimler henüz hazır 
değil. İlk hafta maçlarını yeni 
stadımızda oynama ihtimali-
miz az. Mevcut stadımızda 

oynarız diye düşünüyo-
rum” dedi.

Başkan Adayı Hakan Karaahmet, Gire-
sunspor delegelerinin kendilerine yetki ver-
mesi halinde 19 transfer yapacaklarını ifade 
etti.

Karaahmet; “19 transfer yapacağız. Öyle 
eskiden olduğu gibi 30-35 oyuncu olmaya-
cak. Bizim bir sınırımız olacak. Haddimizi bi-
leceğiz. Genç oyuncularla birlikte 24 futbolcu 
ile yola çıkacağız. Bir yanlış transfer demek 
kulübe bir milyon 500 bin TL zarar ettirmek 
demektir. Yaş ortalaması çok önemli. Hedefi-
miz 24 ya da 25 yaş ortalamasına sahip bir 
takım kurmak” diye konuştu.

El�m�z�
çabuk
tutmalıyız

30-35 değil, 24 olacak

Giresunspor’un heyecanla beklenen 
kongresine sadece bir gün kaldı. Adaylar 
Osman Çırak ve Hakan Karaahmet, gerek 
telefon gerekse de birebir ziyaretler yapa-
rak üyelere projelerini anlatıyor. Her iki 
aday da seçimden galip çıkacaklarına inanı-
yor. Giresunspor kongresi Cumartesi günü 
12.00’da kulüp tesislerinde.

Kongre önces�nde
son gün

Yeşil-beyazlılarda baş-
kan adaylarından Hakan Ka-
raahmet, seçilmeleri takdir-
de öz kaynaklara sahip çı-
kacaklarını kaydetti.

Başkan Adayı; “ Beş 
tane genç oyuncumuz ola-
cağız. Mutlaka gençlerimiz 
olacak. Hayret ediyorum. 
Bu kadar zamandır altyapı-
dan neden oyuncu çıkmadı 
diye. Tahammülümüz yok 
sanırım. Kendi çocuklarına 
tahammül etmiyoruz, iki 
milyon TL verdiğin oyuncu-
ya tahammül ediyorsun” 
ifadelerini kullandı.

“Gençlere tahammül
edemed�ler”
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